
 

Gribskov Jagtforening 

Generalforsamling d. 24.10.2024 

Antal deltagere: 16 

Foreningens dagsorden blev fulgt.  

Ref. 1:  Valg af dirigent. 
Bo Andersen blev udpeget til dirigent. Han konstaterede at generalforsamling var indkaldt rettidig og 
beslutningsdygtig. 

Ref. 2: Valg af referent. 
Otto Kristensen blev udpeget som referent. 

Ref. 3: Formandens beretning. 
Kim takkede for det pæne fremmøde. 
Vi havde en god juleskydning, hvor alle var glade. 
Kvalifikations skydningen blev afviklet perfekt. Tak til alle hjælperne. 
Vi står godt til fremtidige stævner på banen. 
Jimmy blev årets klubmester. 
Hjælperdagen var super hyggelig og vil blive gentaget i 2025. 
Alle foreningens medaljetagerne i 2024 blev rost, kaldt frem og fik en flaske vin. Se vedlagte oversigt over 
medaljetagere. 
Carsten Jensen har 25 års jubilæum, men da han ikke deltog i generalforsamlingen måtte Jimmy køre hjem 
til ham med en buket blomster, 
Kim kaldte Svend op og overrakte ham Danmarks Jægerforbunds Diplom for ÆRESMEDLEMSKAB af 
Gribskov Jagtforening, 
Kim takkede Svend for de mange timer, han bruger på banen med opsamling, grave grøfter, passe maskiner 
etc.  
 
Ref. 4: Fremlæggelse af årets regnskab. 
Helle omdelte og præsenterede regnskabet for det forgangne år. Regnskabet var blevet godkendt af revisor 
Jesper Poulsen. 
Årets resultat er flot også set i lyset af oprydning for tidligere år.  
Fra næste år vil regnskabet blive opstillet i kolonner sammen med forrige års tal. 
Helle forklarede, hvad der var indeholdt i de forskellige poster. 
F.eks.: 
1210: Indtægter indtil opstilling af kasseapparat 
1220: Indtægter efter opstilling af kasseapparat 
De samlede indtægter blev på 244.080,75 mod 218.000,- sidste år. 
2020: Indeholder udgifter til hjælperdag 
2030: Indeholder alle indkøb til huset 



2090: Indeholder køb af kasseapparat 
2100: Indeholder udgiften til internet og webhotel for de sidste 3 år 
2160: Indeholder udgiften til bortskaffelse af lerduer m.v. 
2171: El udgiften er meget høj grundet pumpen i bagduehuset. (Svend forklarer senere) 
2190: Indkøb af patroner 
8040: Indkøb af ipad 
S1002: Tallet er uændret siden år 2001 
Helle blev rost for det fine regnskab og alle klappede. 
 
Ref. 5: Fastsættelse af kontingent. 
Uændret kontingent i 2025. 

Ref. 6: Baneansvarligs beretning. 
Svend takkede Kim for de pæne ord. 
Han forklarede, at der var brugt mange penge på el for at pumpe vand væk fra bagduehuset, da vandet kan 
ikke selv løbe væk grundet høj grundvandsstand og dårligt dræn og afløb fra åen. 
Jesper og Carsten har hjulpet med at fjerne rødder, grave ud m.v. Målet er at sænke grundvandsstanden 
med 15 cm. 
Svend afsluttede sin beretning med at anmode om pæn kørsel på foreningens område, så han ikke skal 
fjerne dybe hjulspor. 

Ref. 7: Indkomne forslag 
Forslag fra Johnny: 
”Indkøb af støvsuger og ny kost”. Bestyrelsen køber ny kost og støvsuger, hvis der ikke doneres en god 
brugt. 
”Regler for kø ved skydning”. Johnny forklarede problemet og efter mange gode bidrag til løsninger blev 
konklusionen, at bestyrelsen udfærdiger et sæt regler for kø ved start af skydning. 
(Eksempelvis max. 10 duer/mand og kun 6 ved enkeltduer, hele holdet skal være plads i køen, glide videre 
hvis der er plads foran) 
”Kasseapparatet driller” – Helle tror at problemerne skyldes svag mobildatadækning, så vi skal måske have 
en forstærker. Der skal måske også laves en lille manual til kasseapparatet.  
Forslag fra bestyrelsen: 
”Forslag om ændringer af vedtægterne for Gribskov Jagtforening.” 
”Oprettelse af separat forening Dansk Skytte Union.” 
Helle og Kim forklarede ønskerne, som alle blev vedtaget af generalforsamlingen. 
Regnskabsåret ændres fra 1.9 – 31.8 til 1.10 – 30.9. 
Formuleringen omkring medlemskab af DFF (Dansk Flugtskydnings Forening) og DSU (Dansk Skytte Union) 
laves om, så vi i lighed med mange andre foreninger kun er medlem af DSU med en gruppe af foreningens 
medlemmer, som så selv betaler for dette medlemskab. 
Fremover er der kun en revisor og en revisorsuppleant. 
Muligheden for våbenpåtegning – SKV udgår. 

Ref. 8: Valg af bestyrelsesmedlemmer. 
Formand Kim Kristiansen blev genvalgt. 
Svend Hansen blev genvalgt. 
Henrik Schmidt Hansen ønskede ikke genvalg. Bestyrelsen foreslog Otto Kristensen som blev valgt. 
Rasmus ønskede ikke genvalg. Bestyrelsen forslog Klaus Nielsen som blev valgt. 



Som suppleanter blev valgt: 
Jens Jørgen Schou 
Jesper Jørgensen 
 
Ref.9: Valg af revisor – Jesper Poulsen – modtager genvalg 
Jesper Poulsen blev valgt. 

Ref. 10: Eventuelt. 
Vagthold 2025. 
Kim spurgte om alle ville fortsætte og om der var nye, der gerne vil med. 
Efter gode positive tilbagemeldinger konkluderede Kim at bestyrelsen på et kommende bestyrelsesmøde vil 
lave en holdplan for 2025. 
Helle og Kim efterlyste gode ideer til, hvordan vi billigt kan få nye stole, borde og køkkeninventar til 
klubhuset. 
 
Efter at dirigenten havde afsluttet generalforsamlingen, takkede Kim for god ro og orden og mindede om 
juleskydningen d. 7.12.2024 kl. 10 – 16. 
 

 



 


